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Enkele weken geleden boog het bestuur zich 
over de vraag wat de Energietransitie betekent 
voor hun leden. We spraken met Arjen Prins, de 
voorzitter van de Ondernemerskring, hierover. 
"Het is duidelijk dat de druk, zowel wettelijk 
als maatschappelijk, om de CO2-uitstoot tegen 
2030-2035 te verminderen toeneemt," begint 
hij. “Dat is van belang voor het klimaat, en onze 
ondernemers beseffen dat ook, de leden mogen 
verwachten dat wij daar een rol innemen. 

De eerste vraag voor het bestuur was dan ook waar 
de Ondernemerskring haar focus op moet leggen, 
aangezien de energietransitie veel facetten kent en de 
individuele bedrijven uiteindelijk verantwoordelijk zijn. 
Prins vervolgt: "Het bestuur zal zich richten op meer 
generieke ontwikkelingen zoals energieopwekking en de 
effecten van energiebesparende maatregelen via wet- en 
regelgeving" Dit artikel dient dan ook als de eerste stap 
richting een dialoog over de energietransitie binnen de 
Ondernemerskring. "Het verkrijgen van draagvlak daarvoor 
is van groot belang," beseft Prins.

OPWEKKEN EN BESPAREN DUS
Volgens het bestuur is het mogelijk om hier collectieve 
belangen te behartigen. "Bij energieopwekking is het 
essentieel om te bekijken of dit de behoefte dekt en 
duurzaam is, daar maken we ons sterk voor, in plaats 
van suboptimale oplossingen te snel te omarmen. Bij 
energie besparingsmaatregelen is het van belang 
reële normen vast te stellen. Hierbij zijn de vragen: wat 
is er al gedaan en met welk resultaat, en wat is nog de 
haalbare besparingsmogelijkheid? Dit zijn de twee 
aandachtsgebieden waarvan het bestuur denkt dat ze 
nuttig kunnen zijn voor de leden. Hoewel Quick Wins met 
bijvoorbeeld zonnepanelen vaak worden toegepast, is 
het standpunt van het bestuur dat dit waarschijnlijk niet 
voldoende is om aan de vereiste CO2-reductie te voldoen.

DURF BREDER TE DENKEN DAN 
SUBOPTIMALE OPLOSSINGEN

Van traditioneel haringhappen tot een oranjeborrel vlak voor 
koningsdag. Kennisbijeenkomsten bij bedrijven en in het Loetbos 
en gezellige netwerkborrels bij horecaleden. Er zijn door de 
kernen veel contactmomenten georganiseerd.

URGENTIE
"De urgentie groeit en is zo groot dat het uitsluiten van oplossingen 
ons onverstandig lijkt. Dit betekent niet dat we pleiten voor een 
kerncentrale in de Krimpenerwaard, maar we moeten buiten onze 
comfortzone durven te denken en te handelen," meent Prins. 
"Windenergie, zonne-energie, energieopslag, waterstof en andere 
milieuvriendelijke energieproductiemethoden moeten worden 
overwogen en waar mogelijk gebruikt. Want wat vandaag als 
ongewoon wordt beschouwd, kan morgen de nieuwe norm zijn."

DUURZAME OPLOSSING
Het bestuur ziet ook in dat innovatie vaak de sleutel is tot het 
vinden van haalbare oplossingen voor complexe problemen, zoals 
energieopwekking en besparingsmaatregelen. Prins roept op om 
"ideeën te verwelkomen die kunnen bijdragen aan het verminderen 
van CO2-uitstoot en het bevorderen van duurzame oplossingen." 
Hij geeft een voorbeeld: Energieopwekking met een windmolen in 
de Krimpenerwaard voor (een groep van) bedrijven zou een mooie 
oplossing kunnen zijn om gezamenlijk invulling te geven aan het 
verminderen van de CO2-uitstoot. Waarom bedrijventerreinen 
niet voorzien van één duurzame oplossing in plaats van diverse 
suboptimale oplossingen te gebruiken? " 

PRO INNOVATIE
Onder het kopje "Pro Innovatie" nodigt het bestuur iedereen 
binnen de ondernemerskring uit om hierover mee te denken. 
"We verzamelen zowel uitgewerkte als ruwe ideeën in een 
kennisbank, om ze vervolgens tijdens overleggen over deze twee 
focusgebieden in te brengen." Bekend is dat er plannen zijn voor 
een waterstofstation bij Berkenwoude, en dat ondersteunen wij. 
We zijn opzoek naar wat wij nog meer kunnen doen. Rest nog de 
vraag: doen we dit alleen? Prins antwoordt: "Nee, we gaan hiervoor 
nauw samenwerken met de Stichting Waardzaam. Weliswaar is 
deze breder georiënteerd maar onze samenwerking richt zich op 

energieopwekking en energiebesparingsmaatregelen. 

REDUCTIE VAN CO2 
Natuurlijk is er bij ons ook een oor om breder te kijken als de 
omstandigheden dat vragen. Vooralsnog zullen we met de 
portefeuille "energietransitie" gaan proberen invulling te geven 
aan het nadenken en realiseren van mogelijke (alternatieve/
innovatieve) technieken die (hernieuwbare) energie 
opwekken en daarmee trachten de bedrijven een platform 
te verschaffen om te (gaan) voldoen aan de op ons af 
komende verplichtingen m.b.t. energiebesparing en 
reductie van CO2-uitstoot. Maar bovenal ook om 
ons steentje bij te dragen aan het zoveel mogelijk 
voorkomen van de klimaatverandering. Samen met 
onze leden willen we dit in onze nabije toekomst 
verder gaan concretiseren."

Arjen Prins  
Voorzitter Ondernemerskring Krimpenerwaard

Schoonhoven - 07-09-2023

Krimpen a/d Lek - 05-04-2023

Stolwijk- 11-05-2023

Lekkerkerk - 25-04-2023

Bergambacht- 09-03-2023

Lekkerkerk / Bergambacht - 28-09-2023

Het grootste  
jaarlijkse netwerk event  
in de Krimpenerwaard.

WAARDBORREL 
WOENSDAG 15-11

okkrimpenerwaard.nl/waardborrel

BIJ MÜLLER IN LEKKERKERK 
Ditmaal aandacht voor de Energietransitie

met spreker Reinier van den Berg.

Stichting WaardZaam kent als thema’s duurzame energie, 
CO2-reductie, circulair ondernemer, voedsel, inclusief 
ondernemen en biodiversiteit, meer informatie over deze 
stichting kunt u vinden op waardzaam.nl.

IMPRESSIE 
EVENTS  
KERNEN
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Barth zegt: “Bij mijn aantreden heb ik er een gewoonte van 
gemaakt tweemaal per maand werkbezoeken aan het MKB 
in mijn agenda te plannen. Ik heb tot voor kort gewerkt in de 
bankensector, met name bij het onderdeel dat zich bezighield met 
de vastgoedsector. Affiniteit met het bedrijfsleven is er dan ook 
volop. Ik ben weliswaar op een rijdende trein gesprongen, maar 
heb me voor de zomer eigen gemaakt wat moet gebeuren.” Een 
onderdeel daarvan betreft de toekomst van de bedrijventerreinen 
binnen de gemeente. Uit een eerdere inventarisatie van de 
gemeente is namelijk gebleken dat er behoefte is aan een 
uitbreiding tot 2030 van 25-30 hectare om de werkgelegenheid 
en groei van het bedrijfsleven te stimuleren. “Hiermee dragen we 
bij aan een vitale en leefbare gemeente,” aldus Barth.

25 TOT 30 HECTARE
Barth gaat hierop in. “Als gevolg hiervan wordt een 
Bedrijventerreinenvisie Krimpenerwaard binnenkort afgerond 
door het college en zal de raad zich erover buigen in december 
en januari a.s. We zullen een moment vinden om dit ook met de 
ondernemerskring af te stemmen. Daarna vervolgt het proces 
om de visie om te zetten in concrete voorstellen. Hierin zet de 
gemeente zich in voor de uitbreiding van bedrijventerreinen met  
25-30 hectare voor lokaal gewortelde bedrijven in Krimpenerwaard. 
Hiervan is 5 hectare bruto opgenomen en akkoord gegeven door 
de raad voor het nieuwe bestemmingsplan voor Bedrijventerrein 
de Wetering in Bergambacht, inclusief de Milieustraat die daar 
mogelijk naartoe verhuist. Voor de overige 20 tot 25 hectare 
moet de gemeente in overleg treden met de regiogemeenten 
Midden-Holland en met de provincie Zuid-Holland.” Dit dossier 
speelt al geruime tijd, ook de voorgangers van Barth waren hierbij 
betrokken. De wethouder beseft dat het voor de Provincie geen 
absolute noodzaak is om hier toestemming voor te verlenen. 
Barth wil daar echter “Op basis van argumenten en niet op basis 
van sentimenten” pleiten voor het belang van het bedrijfsleven. 
“De Krimpenerwaard is meer dan een agrarische groene vlek in 
Nederland.”

WERK DICHTBIJ 
Hij voert aan dat het creëren van “Werkgelegenheid dicht bij de 
leefomgeving van de burger ook de druk op de ontsluitingswegen 
verlicht, dus als er geen bedrijven in de nabije leefomgeving zijn, 
neemt die druk juist toe.” Barth vervolgt: “In de plannen wordt ook 
de bouw van 4000 woningen voorgesteld, waarvan een deel 
van de toekomstige bewoners hier vast aan de slag zou kunnen. 
Bovendien is werkgelegenheid een cruciale factor voor een vitale 
gemeenschap. Inkomen zorgt er ook voor dat er uitgaven binnen 
de gemeente blijven, wat de welvaart ten goede komt.” Hierdoor 
ontstaat een complexe ruimtelijke puzzel waar de wethouder 
zich bewust van is. Naast de aandacht voor uitbreiding is ook de 
aanpak van de bestaande bedrijventerreinen. 

Zoals bijvoorbeeld op het gebied van verduurzaming en 
klimaatbestendigheid, een serieus aandachtspunt. Ook dit is 
echter geen eenvoudige taak, maar het moet in samenwerking 
met het bedrijfsleven worden aangepakt.

ARBEIDSMARKT
Wie heeft er niet mee te maken gehad dat hij te horen kreeg dat door 
een gebrek aan arbeidskrachten leveringen of diensten langer 
op zich laten wachten dan voorheen? Via het Leerwerkbedrijf 
Krimpenerwaard wil de gemeente bijdragen aan de opleiding 
van technisch personeel. Na een veelbelovende start aan het 
begin van het college om het Leerwerkbedrijf nieuw leven in te 
blazen, is er echter vertraging opgetreden, mede als gevolg van 
personeelswisselingen. Het bestuur van de ondernemerskring 
heeft hierover overlegd met de gemeente om de herstart van 
het Leerwerkbedrijf te bevorderen, wetende dat bedrijven in 
de bouw- en maakindustrie hun steentje willen bijdragen. Barth 
vertelt: “Op dit moment wordt binnen de gemeente een Plan 
van Aanpak ontwikkeld om het Leerwerkbedrijf weer op gang te 
brengen, en naar verwachting zal dit initiatief vóór het einde van 
het jaar richting krijgen. Ik weet dat jullie programmacoördinator, 
Jos Huizinga, daar actief bij betrokken is. Laten we de schouders 
eronder blijven zetten, want in mijn werkbezoeken hoor ik hoe 
belangrijk het werven van vakbekwame mensen is.”

VOOR EEN  
VITALE ECONOMIEGAAN 

GEEF ELKAAR EEN HAND EN PRAAT
Na lang praten werd dit jaar de laad- en opslagcapaciteit van de haven 
in Bergambacht uitgebreid en werd er een overnachtingshaven voor 
binnenvaartschepen op de Lek gerealiseerd. Dit kwam door een samenwerking 
tussen Rijkswaterstaat en het aangrenzende Overslagbedrijf. Tegelijkertijd 
wilde Overslag Terminal Bergambacht (OTB) hun haven moderniseren met 
o.a. een damwand en uitbreiden voor laad- en losactiviteiten. Na 14 jaar praten 
kwam deze win-winsituatie eindelijk tot stand.

Arjan Zijderlaan van OTB en zijn broer Harm begonnen in 2008. Zij voerden gesprekken over 
het bestemmingsplan en de modernisering van het industrieterrein aan de oever van de Lek in 
Bergambacht. Deze gesprekken werden gevoerd met Rijkswaterstaat, gemeente Krimpenerwaard, het 
buurtcomité, lokale overheden en de provincie. De onderwerpen varieerden van natuurbehoud, de Lek 
tot vergunningen, woningplannen, wat met de veerpont, schaalvergroting en inschakelen juridische 
bijstand (OTB is drie keer naar de Raad van State geweest). Het bedrijf OTB bleef gedurende deze 14 jaar 
continu draaien en haalde jaarlijks zijn prognoses en resultaten, wat de gesprekken positief beïnvloedde.  
 
De damwand, door OTB geplaatst, is 350 meter lang en 22 meter diep. De haven biedt een 
diepgang van 5,8 tot 6 meter, wat onlangs een Coaster aangetrokken heeft. Rijkswaterstaat maakte 
een steiger voor overnachtingen van acht binnenvaartschepen. Schaalgrootte was daarmee 
gerealiseerd. Dit is een mijlpaal, aangezien het lokale transportbedrijf Zijderlaan (geen familie) uit 
Stolwijk, Dekker uit Ouderkerk en Koolwijk uit Bergambacht nu van de OTB-faciliteiten profiteren. 
Arjan loopt graag "een beetje rond op het terrein" om zijn gedachten te ordenen en de juiste 
koers te bepalen. Dat is cruciaal in zo'n langdurig proces, hoewel frustraties onvermijdelijk zijn.  
Arjan blikt met gemengde gevoelens terug op een enkele informatieavond met de buurt en technische 
gesprekken met ambtenaren, maar erkent volmondig de meerwaarde van alle inspanningen. Stap 
voor stap bouwen en blijven praten werpt zijn vruchten af.

De laatste fase omvat het slopen van het oude veevoedergebouw en het uitvoeren van 
nieuwbouwplannen. Dit draagt bij aan de verbetering van de Lekdijk in Bergambacht en verzekert de 
industriële toekomst op die plek. Elkaar de hand geven en blijven praten werpt duidelijk zijn vruchten af.

"Sinds 1 mei 2023 opereert Leo Barth dagelijks als wethouder (SGP) van de gemeente Krimpenerwaard. In zijn 
portefeuille zit onder andere Economie. In het coalitieakkoord is ruimte opgenomen voor het stimuleren van 
bedrijvigheid en de ontwikkeling van de arbeidsmarkt, wat essentieel is voor de groei van het MKB.

Tijdens een bespreking binnen het 
Triple Helix overleg over de identiteit 
van de Krimpenerwaard, heeft Jos 
Huizinga, onze projectcoördinator, 
het verzoek gekregen om eens te 
buurten bij de Drechtsteden. Met het 
programma voor ondernemers Smart 
Delta Drechtsteden hebben die hun 
regio daarmee zeer succesvol op de 
kaart gezet. Reden om als Midden-
Holland en de Krimpenerwaard 
een bezoek te brengen en ervan 
te leren. Binnenkort gaat Jos daar 
naartoe, samen met Pieter Foekens, 
de programma-coördinator van 
Waddinxveen en Jan Willem van der 
Wolf van Gouda Onderneemt.  We 
ontvangen later meer informatie 
hierover.

GLUREN BIJ  
DE BUREN

Overslag Terminal Bergambacht  
en overnachtingshaven binnenvaart

Leo Barth woont in Ouderkerk aan de IJssel en heeft samen met 
zijn vrouw vier kinderen, waarvan er twee actief zijn binnen de 
Krimpenerwaard en twee elders.



 Triple Helix
De verwachting is dat midden oktober het onderzoek afgerond wordt naar 
de “Zero Emissie in de binnensteden”. Dit kijkt naar de mogelijkheden 
om die omlaag te brengen. In het vierde kwartaal wordt er een beslissing 
genomen of de MKB-deal van 2023 ook doorgaat in 2024. Met de MKB-deal 
was het mogelijk een innovatieve agenda op te stellen voor Midden-Holland 
en een doorlopende leerlijn voor het MBO 2/3 te ontwikkelen binnen het op 
te richten Leerwerkbedrijf in de K’waard. Portefeuillehouder is Jos Huizinga.

 Energietransitie
Het project van bedrijventerrein de Wetering, in Bergambacht, komt na 
de presentatie en conclusies voor de zomer in een volgende fase. Er is 
een werkgroep van ondernemers gestart die de ontwikkelingen verder 
brengen. Met de stichting Waardzaam is inmiddels besproken dat we 
nauw gaan samenwerken op het terrein van de energieopwekking en 
energiebesparende maatregelen (zie pagina 1). Omdat Sebastiaan Wink  
in beide besturen zit wordt hij de verbindende factor. 

 Adoptie Panorama 
 Krimpenerwaard 2050
Op 5 oktober 2023 is er een gesprek geweest tussen het bestuur en 
wethouder Leo Barth over dit uitgebreide document. De gemeente maakt 
volop gebruik van dit stuk om diverse nota's te creëren voor deelgebieden, 
zoals de woonvisie, de visie op bedrijventerreinen en andere gebieden. 
Een breed scala aan deelnemers heeft hiermee ingestemd, en 
het is nu aan iedereen om de woorden in daden om te zetten. De 
portefeuillehouder is het voltallige bestuur."

 Veilig buitengebied
Ondermijnende criminaliteit blijft hoog op de agenda staan. Besprekingen 
en voorlichting geven over dit onderwerp blijft van belang. Voorlichting 
via bijeenkomsten met vertegenwoordigers van agrarische bedrijven 
zijn gedaan. Omdat uit onderzoek blijkt dat 10% van de ondernemers 
hiermee te maken krijgt start dit initiatief ook voorlichtingsbijeenkomsten 
met ondernemers. Het advies is en blijft: Blijf alert op verdachte situaties. 
Portefeuillehouder is Peter van der Wal

  Events organiseren
Ook voor 2024 wordt er net als vorig jaar een activiteitenkalender 
gemaakt. Alle kernen zijn op dit moment druk bezig met de planning  
voor het komende jaar. Op 17 april 2024 is het Big Event met de  
Algemene Leden Vergadering en niemand minder dan gastspreker  
Jan Peter Balkenende. De Waardborrel is dit jaar op 15 november  
de ondernemerskringen Krimpen en de Krimpenerwaard  
organiseren het ditmaal.

Leerwerk bedrijf
Wisselingen van personeel hebben dit project vertraagd. Nu ligt er een 

bestuursopdracht om ervoor te zorgen dat heldere en concrete afspraken 
vastgelegd worden tussen alle betrokkenen (gemeente, onderwijs en 

ondernemers). Dit kwartaal of begin 2024 komt de gemeente hiermee. Intussen 
lopen de projecten in de Logistiek (bedrijfsschool) en de Metaal & Techniek 

(opleiding mbo-niveau 1 in de Krimpenerwaard) door, worden er stappen gezet 
in de sector Bouw en wordt er gewerkt aan een “stage-platform” voor de 

Krimpenerwaard. Portefeuillehouder is Wendy van Leeuwen

Kennishub
Die naam gaan we voor dit project niet meer gebruiken. In het bestuur 

is in september een voorstel ingebracht om het de Denktank MKB 
Krimpenerwaard te gaan noemen en dat is omarmt. Koplopers binnen het 

MKB van de Krimpenerwaard zijn hiervoor benaderd. Op 25 oktober is een 
kick-off lunch waar ondernemingen die mee doen aanschuiven (zie pagina 4). 

Portefeuillehouder is Peter Rijken.

Ondernemersfonds
Bij rondvragen is gebleken dat er ook minder positieve geluiden te horen 
zijn over zo'n fonds. Het negeren daarvan zou onverstandig zijn. Daarom 
staat dit project momenteel in de pauzestand, terwijl we onderzoeken of 
vervolgstappen haalbaar zijn. De portefeuillehouder is Sebastiaan Wink.

Ontsluiting Krimpenerwaard
Vanaf maart 2023 stond het vooral in teken van het vastleggen van 
afspraken tussen de regionale partijen en het voorbereiden van de 
planuitwerking. In 2024 start de planuitwerking van de maatregelen die 
de doorstroming op de Algera-corridor moeten verbeteren. In deze fase 
worden de maatregelen verder uitgewerkt en het ontwerp concreet 

gemaakt. De omgeving zal hierbij betrokken worden.
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Doorzetten
In deze krant staat een artikel over de Overslag 
Terminal Bergambacht (OTB). Ik mocht aanwezig 
zijn bij de presentatie van de plannen van OTB. 
Al luisterende moest ik terugdenken aan mijn 
eerste column in deze krant waarin ik schreef ik 
over het motto van eerst begrijpen, dan begrepen 

worden. Dat motto werd hier volop in de praktijk 
gebracht. Laveren tussen de vele overheden 
en de buurtbewoners die hierbij zijn betrokken 
vraagt geduld hebben, begrijpen maar 
vooral ook doorzetten. De planvoorbereiding 
door deze ondernemers heeft meer dan 10 
jaar geduurd. De overslag terminal aan de 

Hollandse IJssel van Heuvelman was 
naar ik weet de eerste. 

De gebroeders Zijderlaan begrepen al vroeg 
dat vervoer over water een verdere vlucht gaat 
nemen de komende jaren. Het overbrengen van 
containers van de grootste zeeschepen naar 
kleinere binnenvaartschepen is in de wereld 
van transport en logistiek onmisbaar geworden. 
Met die visie voor ogen hielden de gebroeders 
Zijderlaan vol.  Dat verdient mijn respect. Ik dacht, 
dit verhaal kan ook inspirerend werken voor 
ondernemers die zo’n soort gelijk proces met 
vergunningen en omwonende doorlopen.
 
Economisch belang 
Tijdens deze middag kreeg ik ook inzicht 
in de dynamiek van transport en logistiek. 
De terminal levert een bijdrage aan het 

verminderen van congestie in de Rotterdamse 
haven en versnelt de doorstroming van 
goederen. Er wordt gewerkt met geavanceerde 
tracking- en communicatiesystemen. Kortom, 
transport is hightech! Ook bewust omgaan 
met duurzaamheid kwam voorbij en nu is het 
zover dat een opmerkelijk vermindering van de 
CO2-uitstoot is bereikt met de nieuwe terminal. 
Uiteindelijk heeft de gemeente Krimpenerwaard 
nu haar eerste overslaghaven aan de Lek 
en mede door deze volhouders een nieuwe 
aanlegplaats voor het veer. De hele regio krijgt 
een economische impuls met deze nieuwe 
terminal! We mogen dan ook best trots zijn op 
deze nieuwe en moderne overslag terminal en 
op ondernemers die doorzetten.

GOED ONDERWEG VOOR U
De ondernemerskring is de vereniging in de Krimpenerwaard die de collectieve belangen 
van de ondernemers behartigt. Daarvoor zijn naast de kernactiviteiten 10 projecten 
benoemd die deze collectieve belangen dienen. Hier zijn vaak veel partijen bij betrokken. 
Hieronder een korte update per project.

COLUMN
Jos Huizinga startte op 1 september 

2022 als programmacoordinator 

voor de OKKw. In deze 

terugkerende column kijkt hij 

terug en blikt hij vooruit. 

Vaak haalt hij daarbij 

citaten en anekdotes 

uit de praktijk aan 

als voorbeeld.

De Roadmap is 
onze leidraad
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6

8

Werving nieuwe leden
Wat in de lift zit is dat bestaande leden meer en meer collega-ondernemers 

aandragen, het bureau wat de werving uitvoert krijgt dit bij het telefonisch 
regelmatig te horen. Opmerkingen als “we zijn al getipt” horen we nu meer 

als bij de start van de werving vorig jaar. We zitten nu in de zogenaamde 
tweede ronde waarbij we ondernemingen opnieuw benaderen. Circa 

wekelijks is er een nieuwe aanmelding voor een lidmaatschap. Interim 
portefeuillehouder is Peter Rijken.
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• 80% van onze leden bundeling gebruikt. 

• De app actuele informatie geeft

• Je met 1 vinkje een aanmelding voor een event/ activiteit plaatst

• Er een speciale vraag en aanbod plek is voor leden 

• Er voor onze leden door het werkgevers service punt masterclasses  
‘Dealen met een dynamische arbeidsmarkt’ georganiseerd worden. 

• Wij aan het inventariseren zijn hoeveel leden hiervoor geïnteresseerd zijn 

• Volgende week op de app een poll wordt gezet waar je dit kunt aangeven 

• Er zijn vanaf maart 2022 41 nieuwe leden zijn bijgekomen

• Wil je geen bericht missen, zet dan een vinkje aan voor notificatie van een nieuw bericht.  

Wist u dat:

Op 6 september jongstleden is de gezamenlijke 
bijeenkomst van het LTO en de AJK (Agrarische Jongeren 
Krimpenerwaard ) in de Krimpenerwaard aandacht geweest 
voor de ondermijning in het buitengebied. Een delegatie 
van Veilig Buitengebied kwam daar om voorlichting te 
geven. De ervaring leert dat het verhuren van een lege 
schuur of opslagplaats een punt is om alert op te zijn. De 
verleiding om een lege schuur of opslagplaats te verhuren 
is er door de economische omstandigheden en de vele 
maatregelen niet kleiner op geworden. Maar ja, wie zijn 
dan die huurders en wat gebeurt er in die lege schuur of 
opslagplaats? En wat doe je als je een vermoeden hebt dat 
het niet allemaal koosjer is in je verhuurde schuur of hal? 
Melden bij de wijkagent is dan een oplossing, en als je niet 
geconfronteerd wil worden met die huurders, bel dan naar 
0800-7000 Misdaad Anoniem. Dat werkt. Binnenkort staat 
de voorlichting aan ondernemers op de agenda van Veilig 
Buitengebied. Portefeuillehouder is Peter van de Wal.

Volgens experts zal de actuele krapte op de arbeidsmarkt 
minimaal nog 10 jaar aanhouden. De traditionele manier van 
HRM-beleid voeren en quick-fix oplossingen, zijn niet meer 
afdoende om het personeelsbestand in een organisatie of 
bedrijf op peil te krijgen en te houden. Reden om onze leden 
per kern een masterclass Arbeidsmarkt aan te bieden. 
Jeroen Brandes van NLWerktaanWerk heeft deze workshop, 
met succes, al vele malen gegeven in NL. Hij gaat gedurende 
anderhalf a twee uur hierover met u als ondernemer(s) aan de 
slag. Jouw actieve inbreng daarbij is van groot belang! 

HET BESTUUR ROEPT DE KERNCOMMISIES OP OM 
DIT AANBOD IN Q1 VAN 2024 TE ORGANISEREN. 
Bouw daarbij kennis op over de arbeidsmarkt en de 
samenwerkingsverbanden en -mogelijkheden. Breng en 
haal inzichten en praktische voorbeelden die je in je eigen 
organisatie en de praktijk kan toepassen. Bouw je netwerk 
uit met experts en mensen met vergelijkbare uitdagingen en 
oplossingen.
De bijeenkomst wordt mede georganiseerd door 
NLwerktaanwerk en WSP Midden-Holland (Maya van Es), in 
samenwerking met Ondernemerskring Krimpenerwaard.

ORGANISEER 
MASTERCLASS 
ARBEIDSMARKT!

O P R O E P 

Reageren op artikelen in deze krant? Mail naar
info@okkrimpenerwaard.nl

BEL MISDAAD 
ANONIEM BIJ 
ONRAAD

DENKEN,  
DOEN  
EN DELEN
Op 25 oktober komt een groep van 8 gedreven 
ondernemers voor het eerst samen onder het 
motto "Denken, Doen en Delen". Zij pakken dan 
strategische uitdagingen aan die het grotere MKB 
in de Krimpenerwaard raken. Hiervoor zijn directies 
van ondernemingen gevraagd met meer dan 50 
FTE en een ondergrens van 25 miljoen omzet. De 
aftrap van dit project vindt plaats tijdens een lunch 
in Hotel Belvedère in Schoonhoven. Dit initiatief is 
het onderdeel ‘Kennis-Hub’ van de Road Map van de 
Ondernemerskring Krimpenerwaard.

Het onderling delen van kennis wordt steeds essentiëler om de 
concurrentiepositie te versterken en innovatie te bevorderen. 
Even stilstaan en een tandje dieper kijken naar onderwerpen 
die organisatorische of economische impact hebben op de 
onderneming is belangrijker dan vroeger.  Grote bedrijven & grote 
organisaties doen dit frequent. 

MKB-KOPLOPER BEDRIJVEN
MKB-koploper bedrijven in de Krimpenerwaard gaan dit nu ook 
doen. Dit project zal opereren onder de naam "Denktank MKB 
Krimpenerwaard (DMK)”. Deze groep  komt twee keer per jaar 
een ochtend bijeen. De eerste bijeenkomst vindt eind 2023 
plaats. De onderwerpen waar het DMK zich over buigt zijn 
o.a.; de gevolgen van nationale en EU-wetgeving, opkomst en 
gebruik van digitalisering, het versterken van de innovatiekracht, 
de uitdagingen op de arbeidsmarkt, de ontwikkelingen bij het 
verminderen van CO2-uitstoot en het klimaat, mens en milieu en 
de positie van het MKB in de Krimpenerwaard. De conclusies 
en aanbevelingen van DMK worden  openbaar gemaakt via de 
Ondernemerskring Krimpenerwaard.

De volgende MKB-koplopers in de Krimpenerwaard nemen deel 
aan dit initiatief van de Ondernemerskring: Zijderlaan, Stolwijk / 
Dekker Groep, Ouderkerk aan de IJssel / Stinis, Krimpen aan de 
Lek / De Vries en Verburg, Stolwijk / DeRegt Cables, Krimpen aan 
de Lek. Met nog twee anderen zijn we in gesprek.

We kijken ernaar uit om samen te werken en een sterke zakelijke 
toekomst voor onze regio te waarborgen. Heeft uw bedrijf ook 
belangstelling, en heeft u meer dan 50 FTE en meer dan 25 
miljoen omzet, neem dan contact op met Portefeuillehouder van 
dit project Peter Rijken.

Zet woensdag 17 april vast in de agenda. Het bestuur nodigt 
je uit voor het Big Event 2024. Een ledenvergadering 
gecombineerd met een aansprekende spreker. Na het 
daverende succes van Bjorn Kuipers lag de lat hoog. Het 
is gelukt om voor deze bijeenkomst Jan Peter Balkenende 
uit te nodigen om in Concordia in Haastrecht acte de 
présence te geven. Dit mag je niet missen!

Het projectteam van de 
Waardborrel is op zoek naar een 
organisatietalent en netwerker 

voor haar projectteam! 

Ga naar
okkrimpenerwaard.nl/waardborrel

voor meer informatie.

BIG EVENT 
17 APRIL 2024

VACATURE
0800-7000


